Big ben

The big clock on the tower of the Palace of Westminster in London is often called Big Ben. But Big Ben is really the bell of the clock. It is the biggest clock bell in Britain. It weighs 13.5 tons. 
The clock tower is 318 feet high. You have to go up 374 steps to reach the top. So the clock looks small from the pavement below the tower. 
But its face is 23 feet wide. It would only just fit into some classrooms. 
The minute-hand is 14 feet long. Its weight is equal to that of two bags of coal. The hour-hand is 9 feet long. 
The clock bell is called Big Ben after Sir Benjamin Hall. He had the job to see that the bell was put up. 
Sir Benjamin was a big man. One day h e said in Parliament, "Shall we call the bell St. Stephen's?" St. Stephen's is the name of the tower. 
But someone said for a joke, "Why not call it Big Ben?" Now the bell is known all over the world by that name.
Биг Бэн
На башне Вестминстерского дворца в Лондоне расположены огромные часы, который часто называют «биг бэн». Но на самом же деле «Бэн» это колокол, находящийся в этих часах. Этот колокол является самым гигантским в Великобритании. Его вес 13,5 тонн. Часовня это башня, высота которой 318 футов. Чтобы достичь вершины вам придется преодолеть 374 ступени. Часы выглядят крохотными, когда смотришь на них с тротуара.
Однако ширина циферблата составляет 23 фута. И видеть его полностью представляется возможным только из некоторых аудиторий( классных комнат). Длина минутной стрелки составляет 14 футов. Её вес эквивалентен весу двух сумок с углем. Длина часовой стрелки 9 футов. Часы названы « Биг Бэн» в честь Сэра Бенджамина Холла. Он проделал работу по подъему колокола на часовню.
Сэр Бэнджамин был великим человеком. Однажды в парламенте он произнес: « Будет ли колокол назван Святым Стефаном?».(Святой Стефан – имя башни).

Но кто-то в шутку сказал: « А почему бы не назвать Биг Бэн?». Теперь во всех уголках света колокол известен под этим именем. 
